
國立中央大學物理系研究生  離校系所同意書 
Graduation Form of the Physics Department of National Central University 

For Graduate Students 
 

姓   名 
Name  學    號

School ID

 

系   所 
Department  

班（組）別

Class  
(Group) 

 

離校日期 
Date of departure 

                年(Y)         月(M)        日(D) 

指導教授簽核 
Supervisor’s 

Signature 

＊表列學生之學位論文係由本人指導，該生之論文經口試合格並已依規定

完成修訂，經本人同意其辦理離校手續。 
＊The thesis of the above student was prepared under my supervision, as well 

as any amendments/revisions required after successfully defending the thesis. 
I hereby agree that he/she may apply to leave the school. 

 
 
□已確認該生領取本人計畫兼任助理研究助學金將於離校當日

終止。(需完成人事系統相關申請程序) 
 
簽名 Signature：                                            

物理系辦 
簽核 

Department Office 
Signature 

 

學生證反面需包含在學期間所有註冊章，如註冊章有缺，另須提供一份成績單正本，謝謝! 
The copy of the back of the student’s ID card should include all the official registration stamps for 
each academic semester. In the case registration stamps are incomplete, please provide the original 
transcript. Thank you!  

請黏貼學生證正面影本 
Please paste a copy of the FRONT of the student ID 

card here 

請黏貼學生證反面影本 
Please past a copy of the BACK of the student ID 

card here 

  

 

 


